
 

 

 

 

KOMISIJA ZA ŢENSKA VPRAŠANJA                                   Izlake, 6.12.2010 

 

Poročilo o delu Komisije za ţenska vprašanja za leto 2010  

 

Komisija je ţe v program dela zapisala, da je pot do enakosti spolov je dolga in 

polna ovir. Ima pa ta pot tudi svoje posebnosti. Enakost spolov se da doseči tudi 

z majhnimi koraki. Komisija za ţenska vprašanja se seveda zaveda, da se stvari ne 

da spreminjati čez noč, lahko pa veliko pripomore k temu, da se bodo stvari 

vendarle spreminjale. 

 

V letošnjem letu smo tako: 

 

 S predlogi in pripombami skušale vplivati na predloge zakonov, ki jih vlada 

spreminja v letošnjem letu 

 Aktivno sodelovale na konferencah in posvetih, ki so obravnavali področje 

enakih moţnosti 

 Pisale članke v Delavsko enotnost 

 Objavljale prispevke na spletni strani SKEI 

 IO SKEI seznanjale s sklepi in pobudami 

 Predstavljale primer dobre prakse – vseţivljenjsko učenje, v podjetjih in v 

okviru TVU 

 Se povezovale z institucijami, ki se ukvarjajo s področjem enakosti 

 Področje svojega delovanja razširile na problematiko invalidov 

 Pisale pobude ostalim komisijam SKEI 

 

Glede na to, da je komisija v tej sestavi začela delovati šele aprila letos, menim, 

da je bilo naše delo uspešno. Delujemo na področju, ki ga lahko imenujemo 

»nedokončana zgodba«. Cilje, oz. naloge, ki smo si jih zadale za letošnje leto, smo 

v celoti izpolnile, v prihodnjem letu pa se ţelimo s področjem enakosti ukvarjati 

še bolj intenzivno.  

 
                                                                                                   Predsednica KŢV: 

           

                                                                                                   Mateja Gerečnik 

 

 
 

 
 


